
Tilsvar: Høringsdokument 2-3: til debatt - regioner, sentre og vaktrom 

 

Hei 

  

Viser til mottatt høringsdokument 2-3. Styret i Kirkens SOS Agder behandlet saken på styremøte 
den 27. febr. 2024. Diskusjonen tok utgangspunkt i følgende spørsmål: 

  

 På hvilke måter kan større regioner legge l re e for å utny e ressursene bedre og på den 
måten bidra l at vi kan håndtere flere henvendelser ? 

 Hvilke konkrete eksempler har vi på at større regioner bidrar l å gi oss større fleksibilitet? 
 Kan de e også gi Kirkens SOS en større romslighet økonomisk?  

Refleksjoner fra styret: Det oppleves viktig å opprettholde nærheten til de frivillige. Vi 
trenger nok i lang tid fremover arenaer for å tre es lokalt og fysisk, dette er viktig for veldig 
mange frivillige. Digitalisering er veldig bra på mange måter, men må ikke utkonkurrere alle 
de fysiske tre punktene. Det oppleves at høringen gis troverdighet når det her påpekes at 
dette kan skape avstand og mindre nærhet. Det handler om mennesker, og erfaringen viser 
oss at det er viktig å ha den lokale tilhørigheten.  

Men vi tror også at det er mulig å ha to tanker i hodet samtidig. For det er ikke til å stikke 
under en stol at det har vært store endringer i samfunnet når det gjelder digitalisering og at 
folk er blitt mye flinkere digitalt de siste årene. For mange gjør dette at vi ikke lenger tenker så 
mye på hvor man sitter og tar vaktene. Og vaktrommene digitalt fungerer godt for dem som er 
vant med å bruke disse. Det finnes mange som ikke er i nærheten av et senter derfor er et 
digitalt senter veldig bra, og kan gi oss nye frivillige andre steder enn der vi har de fysiske 
sentrene.  

  

For øvrig gir vi vår tilslutning til arbeidsgruppens anbefalinger i det videre arbeidet. 

  

Mvh 

Jan-Erik Narvesen 

Styreleder Kirkens SOS Agder 

 


